
Council of Unions: 2009 Share Trust Update #6

April 29, 2024

The Company recently advised the Council of Unions that the matter of the Share Trust,
which is currently awaiting approval from the Minister of Finance, continues to be at a
standstill. In an efort to move this matter orward, the Council o Unions wrote to Minister
Freeland, emphasizing the pressing nature o this file, and the benefit that can be achieved
if this initiative is moved forward. We will continue to update the membership as more
information becomes available.
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La Compagnie a récemment avisé le Conseil des syndicats que la question de la fiducie
d’actions, qui attend actuellement l’approbation duministre des Finances, est encore au
point mort. Le Conseil des syndicats a écrit à la ministre Freeland pour tenter de faire
avancer ce dossier, en insistant sur sa nature pressante et l’avantage qui peut en être tiré si
l’initiative va de l’avant. Nous continuerons de tenir les membres au courant à mesure que
d’autres renseignements seront disponibles.
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